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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Η κερδοσκοπική αύξηση των ζωοτροφών και ο κίνδυνος
συρρίκνωσης της κτηνοτροφίας»

Κύριε Υπουργέ,

Τον τελευταίο χρόνο παρατηρείται μια συνεχής αύξηση στις τιμές των ζωοτροφών η
οποία κορυφώθηκε έπειτα από την έναρξη των εχθροπραξιών στην Ουκρανία. Με
αποτέλεσμα να απειλείται η βιωσιμότητα της κτηνοτροφίας στη χώρα. Η τιμή του
καλαμποκιού και της σόγιας αυξήθηκε κατά 100% και 70% αντίστοιχα, σε σχέση με
τις τιμές που είχαν έναν χρόνο πριν. Αυτή η αύξηση των τιμών δε δικαιολογείται από
τις αυξήσεις της ενέργειας ή των λιπασμάτων που απαιτούνται για την καλλιέργειά
τους. Συγκεκριμένα, το καλαμπόκι και η σόγια που διατίθενται σήμερα είναι σοδειά
του 2021 και φέρει τα κόστη του 2021, προ των αυξήσεων σε ενέργεια και
λιπάσματα. Επομένως, κάθε αύξηση είναι κερδοσκοπική. Το γεγονός ότι οι
ζωοτροφές αποτελούν το 70-80% των δαπανών μιας αγελαδοτροφικής μονάδας
καταδεικνύει την τεράστια επίπτωση που έχουν στο τελικό κόστος παραγωγής του
γάλακτος. Πέρα όμως από την κερδοσκοπία στις ζωοτροφές, παρατηρούνται και
φαινόμενα τεχνητών ελλείψεων στην αγορά του καλαμποκιού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Θα μεριμνήσετε άμεσα, ώστε να διενεργούνται αυστηρότεροι έλεγχοι σε όλο το
δίκτυο εμπορίας και διακίνησης που επηρεάζουν την τελική τιμή των ζωοτροφών με
στόχο την αποφυγή της κερδοσκοπίας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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